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1. Ordförande Clay Thorman öppnade mötet och konstaterade att styrelsen var beslutsför. 
 

2. Föregående protokoll 
Inget från föregående protokoll. 
 

3. Våra ryska gäster  
De köpte Vega:n med trasig motor som står uppställd på området. De flyttade in i båten i 
syfte att få den sjöduglig och segla hem den till S:t Petersburg. Men olika svårigheter fick 
dem att ge upp och åka hem igen. Eventuellt kommer förra ägaren nu att ombesörja 
motorbytet. 
 

4. Bondens elförsörjning 
Clay har tillsammans med bonden räknat på strömförbrukningen till hagarnas elstängsel och 
kommit fram till 250-300 kr/år som landar på klubbens räkning då elen tas från oss. På grund 
av den minst sagt volatila prisbilden på el enades om 450 kr årligen som ersättning till 
klubben. 
 

5. BasK 
Systemet är stängt för uppgradering till 3.0. Under uppgraderingen kan inga ändringar göras, 
och ej heller några mejl skickas ut till medlemmarna.  
Clay och Andreas har påbörjat en utbildning för att sätta sig in i förändringar och möjligheter. 
 

6. Sanering av båtskrov 
De fåtalet båtar med otillåtna värden avseende bottenfärg är nu sanerade. Medlemmarna 
bör göras uppmärksamma på att kontrollera bottenfärg vid köp av ny båt.   
 

7. Arbetspass 
Det finns hur mycket som helst att göra inom klubbens område, men gräsklippningen får ofta 
onödigt stort fokus. Önskvärt vore mer arbete med röjsåg, vassklippning, vägunderhåll, rensa 
runt blombåten och grillplatsen. Vi har också ett bestånd av mindre träd som är på väg upp 
genom altanen vid stugan.  
 
Det beror inte på illvilja eller lathet, utan snarare på frånvaro av ledning. Vi återgår därför 
från och med nästa säsong till det gamla systemet med att ha arbetsledare under passen. 
Arbetslaget får hjälp med prioriteringar och sådant som lätt glöms bort blir gjort.  
 
Vad gäller trailermedlems ansvar att genomföra arbetspass är läget lite oklart. Idag är det 
inget tvång men vi brukar ändå ha trailermedlemmar som genomför en del pass. Styrelsen 
funderar ett varv på den frågan.  
 

8. Gemensamt arbetspass 
Ett gemensamt höstpass vore av stort värde för de lite större uppgifterna. Exempelvis 



vassklipp, stugmålning, montera ny belysning, rensa förråd, röja längst vägen och 
materielvård inför vintern. Lämplig tidpunkt kan vara innan båtupptagningen, och avsluta 
med korvgrillning. 
 

9. Ny belysning 
15 stycken nya armaturer är beställda för att monteras upp. De gamla 
gasurladdningslamporna ska ersättas med LED. 
 

10. Ekonomi 
Inget ovanligt att kommentera.  
 

11. Båtupptagning 
8 oktober kommer kranbilen. Samling klockan 07:00. Mejl om detta skickas så snart 
uppdatering av BasK är klar. 
 

12. Träden mittemot bryggorna 
När klubben startade var där endast platt mark. Nu har vi mer eller mindre en skog där av 
stora träd. De skräpar ner och kan utgöra en fara för båtar och människor om de faller. Clay 
har varit i kontakt med kommunen som varit ut och tittat. Landtungan där träden växer 
omfattas inte av Broängarnas naturskyddsområde, ej heller av fågelskyddet. Däremot 
omfattas den av strandskyddet. Kommunen tar kontakt med Länsstyrelsen för att inhämta 
deras synpunkter. 
 

13. Maskinparken 
Den gamla trimmern är slut, och en ny är inhandlad. 
 

14. Vaktpass  
 Två vaktpass har hittills varit obemannade. Om vi värvade medlemmar för att fylla de tio 
vakanta bryggplatserna skulle bördan med vaktpass lätta betydligt. Annonsera kan vara ett 
sätt, och uppmana medlemmarna att sprida information om vår fina klubb ett annat sätt. 
 

15. Miljöinspektion 
Kommunen har genomfört en miljöinspektion på klubben. Vi fick en del mindre 
anmärkningar, men i det stora hela godkänt. 
 

16. Övrigt 
Inga övriga frågor 
 

17. Ordförande Clay tackade styrelsen och avslutade mötet. 

Vid protokollet 

Rolf Byström 

 


